
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 27. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 127
Ministeren bedes oplyse, hvilke overvejelser det har ført til hos ministeren og
ministeriets embedsmænd om administrationsbyrden ved hjemmehjælpsklip-
pekortet, at det af en konkret borgerhenvendelse af 31. december 2016 ved-
lagt Dragør Kommunes revisorpåtegnede regnskab for 2015 fremgår, at kom-
munen har brugt over halvdelen af midlerne til intern koordination og admini-
stration? Og hvilke tiltag har ministeren eller Sundheds- og Ældreministeriet
taget i forlængelse af henvendelsen om Dragørs Kommunes brug af midlerne,
jf. SUU alm. del - bilag 49?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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